
Aan de Algemene Ledenvergadering Gymnastiekvereniging Saturna Alkmaar 

Betreft: Verslag Kascommissie 

 

Op vrijdag 1 december 2023 hebben wij de jaarrekening jaargang 2022/2023, opgesteld door Spaarne 

Accountants en Belastingadviseurs, doorgenomen. 

Naar aanleiding hiervan zijn er door ons inhoudelijke vragen gesteld aan bestuurder Esther Sondern. 

Er is tijdens dit gesprek met name gesproken over het opstellen van de begroting en het inzichtelijk 

maken van de inkomsten en uitgaven.  

De kascommissie ziet een forse stijging bij de kostenpost: ‘Kosten van beheer en administratie’. 

Hierbij is er meer uitgegeven dan seizoen 2021/2022 maar ook meer dan begroot. 

Wat ook is opgevallen, is dat de kosten voor de selectie aanzienlijk zijn gestegen. Geconstateerd is dat 

er ruim €28.000 is opgevangen vanuit de reserves. We zien een flinke verdamping in het eigen 

vermogen en hebben onze zorgen hierover geuit.  

De kascommissie vraagt zich o.a. af of de contributie passend is bij de kosten die gemaakt worden of 

dat er een bezuiniging moet plaatsvinden. 

De kascommissie adviseert tussentijds om de begroting van het huidige seizoen mogelijk aan te 

scherpen. Er moet helder in beeld gebracht worden waar welke inkomsten en uitgaven naar toe gaan. 

Een verdeling in de opbrengsten en uitgaven van de selectie en recreatie lijkt ons hierbij reëel. 

Op basis van een aantal steekproeven hebben wij gekeken naar juiste boekingen en hebben wij de 

banksaldi doorgenomen. Hierbij zijn geen bijzonderheden geconstateerd.  

Wel is hierbij een opmerking dat de boekingen scherper omschreven kunnen worden, zodat er een 

beter overzicht komt welke uitgaven waar voor bedoeld zijn. 

De kascommissie vindt het positief dat het bestuur is overgestapt naar een nieuwe accountant en is 

positief over de snelheid van de gepresenteerde jaarrekening, t.o.v. vorig seizoen. 

De kascommissie ziet ook dat het bestuur hard werkt om een beter financieel overzicht te krijgen. 

Wij zijn van mening dat de overlegde stukken een getrouw beeld geven van het handelen van het 

bestuur en de financiële situatie van de vereniging. 

 

De kascommissie geeft de volgende adviezen aan de vergadering: 

- De jaarrekening en de verantwoording over het genoemd boekjaar goed te keuren; 

- Het voltallige bestuur decharge te verlenen voor het gevoerde beleid. 

Namens de kascommissie: 

Nico Langenberg      Mark Slot 

 

 

Alkmaar, 11 december 2023 


